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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Az Európai Unió segít - az Orbán-kormány mikor fog segíteni?" 

Tisztelt Miniszter úr,

Önök ugyan egy szót ejtenek arról, hogyan és mennyi pénzzel segíti az Európai Unió a 
válságkezelést, de ettől még tény, nyugati szövetségeseink hatalmas pénzeket adnak 
Magyarországnak, hogy kilábaljunk a válságból. Nem az Unió tehet arról, hogy lakosság arányában 
az egész világon Magyarországon halnak meg a legtöbben, vagy arról sem, hogy az egész Unióban 
a magyar vállalkozások kapták a legkevesebb támogatást a kormányuktól az életben maradáshoz.

Az uniós támogatás azt jelenti, hogy az előző fejlesztési ciklusból még fel nem használt pénzt a 
koronavírus elleni küzdelemre lehet költeni. Ebből lehet orvosi műszereket, maszkokat venni, 
bajbajutott cégeknek lehet segíteni és lehet költeni rövid távú foglalkoztatás megsegítésére. Ez az 
uniós pénz - ahogy önök mondják Brüsszel gesztusa - jelentősen növeli a magyar kormány 
mozgásterét is. Több milliárd euró Brüsszel segítsége.

Ez egészül ki egy további 37 milliárd eurós támogatással, amelyből Magyarország is részesül.

Most tehát ott tartunk, hogy az önök által folyamatosan bírált Európai Unió ismét segít. Pénzt 
kapunk - nagyon sokat -, hogy Magyarország lábon maradhasson. 

A magyar polgárok keveset tudnak arról, hogyan segít Európa, hogyan működik a tagországok 
közötti szolidaritás. Amíg a miniszterelnök Keletre utazgat, próbál spanyolfalat húzni a 
válságkezelés kudarcai elé, és a Fidesz-propagandában mindent eláraszt a gyűlöletkeltés és a 
brüsszelezés, addig Európa példát mutat segítségnyújtásból, és megmutatja, melyek a közös európai
értékek, amelyekért érdemes ehhez a közösséghez tartozni és büszkén vállalni. Ha már az Orbán-
kormány nem segít, a magyar emberek az Európai Unióra számíthatnak.



Miniszter úr, az Orbán-kormány mikor fogja tájékoztatni az embereket a Magyarországra érkező 
uniós segítségről? Mennyi pénzt vettünk már fel a számunkra felszabadított keretből? Azt mire 
költötték? Stadionépítésre, Mészáros Lőrincre, vadászati kiállításra? Kell-e a magyar 
országgyűlésnek törvényt módosítania ahhoz, hogy a nekünk felkínált támogatáshoz hozzájussunk? 
Élni kívánunk-e a piaci hitelnél jóval kedvezőbb uniós hitelkonstrukció lehetőségeivel? Mire és 
mennyi pénzt kívánnak fordítani, hogy Magyarországon ne menjenek végleg tönkre vállalkozások 
tízezrei, hogy az emberek életben maradjanak és előbb-utóbb újra normális viszonyok között 
élhessenek tovább?
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